
Besluitenlijst Presidium
Datum 07-12-2020
Tijd 19:00 - 20:00
Locatie vanuit huis
Voorzitter J.M.T. Teunissen
Toelichting Het betreft een digitale vergadering via Zoom.

1 Opening
aanwezig waren: burgemeester H. Teunissen en de raadsleden J. van Bergen, H.
Frentz, B.Nijst, A. Sonnemans, L. Brouwers en secretaris J. Nijland,
Verhinderd: H. Rodoe en J. van der Knaap.

2 Mededelingen

3 Besluitenlijst vorige keer

Besluit
De besluitenlijst wordt conform vastgesteld.

4 Actiepuntenlijst en stand openstaande moties
Gestelde vragen/opmerkingen:
* waarom is de energiegroep met stakeholders nog niet opgestart. Dit heeft te 
maken met personele wisselingen.
* open dag in het kader van de verbouwing. Dit zit er voorlopig niet in. Er 
wordt een filmpje gemaakt dat op de website wordt geplaatst.
* Over de lijst van openstaande moties zal de heer Brouwers, PvdA, in de 
raadsvergadering vragen stellen.

Besluit
De actiepuntenlijst wordt conform vastgesteld. Het overzicht moties wordt voor
kennisgeving aangenomen.

5 Terugblik
Teruggeblikt kan onder meer worden op de (digitale) begrotingsraad en de 
voorbereidende raad van 30 november.

Besluit
De heer Brouwers geeft aan dat de PvdA vanwege het feit dat een digitale 
(begrotings)raadsvergadering niet tegemoet komt aan de democratische 
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voorwaarden die zijn fractie stelt niet heeft deelgenomen aan de 
zoomvergadering. Hij heeft de vergadering wel bekeken en zag de keus van 
zijn partij om niet deel te nemen bevestigd.

6 Vooruitblik
vooruitgeblikt kan worden op de besluitvormende raad van 14 december, 
digitaal of fysiek?

Besluit
Het presidium bevestigt de wens om als het even verantwoord is fysiek te 
vergaderen, maar besluit vanwege het feit dat een aantal raadsleden vanwege 
hun eigen gezondheid dan niet deelnemen, op 14 december wederom digitaal 
te vergaderen.

7 Rondvraag
1. voorzitterschap voorbereidende raad en informatiebijeenkomsten na 
terugtrekken Frank Pubben.
2. heidag, eerste 100 dagen Hans Teunissen, wanneer, waar, hoe?
3. nieuwe geluidsinstallatie vergadercentrum en raadszaal.
4. uitnodiging voor gesprek over regionaal rekenkameronderzoek BsGW (zie 
bijlage 1 en 2)
5. verzoek rekenkamercommissie voor gesprek met de fracties begin 2021.
6. brief datum en vertegenwoordiging Gennep bij regionale samenwerking 
WMO (zie bijlagen 3 en 4)
7. brief Heer G. Cloin over JoPo 2021 (zie bijlage5 )
Op verzoek D66
1. de omgang binnen de politiek nav het Facebook-artikel van VVD over 
accommodaties.
2. het op gemeentelijke website zetten van audioverslagen van het Presidium 
en het Auditcomité. Dit in het kader van openheid wat door de Corona een stuk 
minder wordt gevoeld door burgerraadsleden en andere geïnteresseerde 
inwoners

Besluit
1. De heer Frentz neemt zijn rol als voorzitter van informatiebijeenkomsten en 
voorbereidende raad weer op zich, hij vraagt voor de eerste keer dat er digitaal 
vergaderd zal worden dan wel extra ondersteuning;
2. Voor de heidag worden eerst de ontwikkelingen rond Corona afgewacht, dit 
punt opnieuw agenderen voor het volgende presidium;
3. het presidium ondersteunt de investering van ca. €40.000,- voor de nieuwe 
geluidsinstallatie in de raadszaal en het vergadercentrum. Het restant 
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raadsbudget mag hiervoor ingezet worden. De overschrijding van het budget 
zal gemeld worden bij de jaarrekening.
4. het presidium stelt voor het auditcomité te vragen om het gesprek in het 
kader van het rekenkameronderzoek naar BsGW aan te gaan.
5. De gesprekken tussen fracties en de RKC Gennep zullen via de griffie 
gepland worden.
6. De heer Wessels zal namens D66 deelnemen aan het gesprek over de WMO. 
De andere fracties geven nog aan de griffie door wie deelneemt.
7. JOPO een deel van het presidium is niet gelukkig met de keus voor digitaal, 
de motivatie van een deel van de jongeren tijdens JOPO ontbreekt sowieso en 
men verwacht dat dit digitaal nog versterkt zal worden. Ondanks dat zullen alle 
fracties richting de heer Cloïn reageren wie namens hen deelneemt.
8. De overige 4 partijen vinden de reactie op Facebook van de VVD richting 
D66 een geval van "wie de bal kaatst kan hem terug verwachten".
De burgmeester roept op tot respect naar de raad en naar bestuurders en geeft 
aan dat hij als voorzitter van de raad het prettig zou vinden dat verwijten niet 
via sociale media gemaakt worden en dat er voorzichtiger naar elkaar mee 
wordt omgegaan. Het belang van Gennep is er niet mee gediend.
9. Audioverslagen zijn niet nodig, nu het nieuwe vergadercentrum gebruikt kan 
worden, kunnen de vergaderingen van presidium en auditcomité weer fysiek 
plaatsvinden. De leden moeten zich i.v.m. Corona voorlopig nog wel 
aanmelden.

8 Sluiting
De vergadering sluit om 20.10 uur.


